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Univerzita Karlova v Praze                                                                V Praze dne 8. 1. 2015  

Právnická fakulta 

 

Zápis z jednání kolegia děkana (KD) konaného dne 8. 1. 2015 

 

Přítomni: děkan Kuklík, proděkani Beran, Damohorský, Dvořák, Chromá, Prášková, 

Skřejpek, Tomášek, tajemník Hřebejk, předseda AS PF UK Wintr, 

místopředsedové AS PF UK Staša 

 

Omluven: místopředseda AS PF UK Říha 

 

Program:   

I.  Kontrola zápisu ze zasedání KD dne 18. 12. 2014 

II.  Představení nového vedoucího studijního oddělení  

III.  Různé 
 

     V úvodu jednání KD odsoudilo teroristický útok na redakci časopisu Charlie HEBDO 

v Paříži dne 7. 1. 2015, který chápe jako útok na základní hodnoty naší civilizace, jakými jsou 

právo na život, svobodu slova a tisku a lidskou svobodu vůbec. Dopis s vyjádřením účasti a 

solidarity PF UK zašle děkan velvyslanci Francie v ČR, JE panu Asvazadourianovi. 

Ad I. 

   KD provedlo kontrolu zápisu z jednání KD dne 18 12. 2014; tajemníkovi zaslané 

připomínky byly do textu zapracovány. Konečná verze zápisu bude standardním způsobem 

rozeslána a zveřejněna. 

  

Ad II. 

   Děkan představil Mgr. Miroslava Sojku, nového vedoucího studijního oddělení a seznámil 

ho s rozdělením agend mezi členy KD.  

   Mgr. Sojka seznámil KD s aktuálními úkoly i dlouhodobějšími prioritami studijního 

oddělení. 

   Děkan a členové KD popřáli Mgr. Sojkovi mnoho úspěchů v jeho práci. 

   V disciplinární komisi a v přijímací komisi nahrazuje Mgr. Sojka Mgr. Prouzu ve funkci 

tajemníka komise.  

 

Ad III. 

1. Děkan 

- informoval o jednání s rektorem UK dne 8. 1. 2015 o vztazích RUK a PF UK, o 

financování fakulty (rektor potvrdil, že i nadále podporuje investiční záměr PF UK „okna 

a fasáda“), a o nových nebo novelizovaných vnitřních předpisech po event. novele 

zákona o VŠ  

- stanovil další termíny jednání KD v období leden až červen 2015: jednání KD bude 

v těchto termínech (souhrnně): 
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21. 1. 2015 od 13 h,  

12. 2. 2015 od 14 hod. s hlavními body programu: reakreditace habilitačních a 

profesorských řízení, zahájení LS, bilanční zprávy PRVOUK 

26. 2. 2015 od 14 hod. s hlavním bodem programu zpráva o hospodaření PF UK za rok 

2014, 1. verze Zprávy o činnosti PF UK za rok 2014 

5. 3. 2015 od 13 hod. 

19. 3. 2015 od 14 hod. 

2. 4. 2015 od 13 hod. 

23. 4. 2015 od 14 hod. 

14. 5. od 13 hod. 

28. 5. 2015 od 14 hod. 

18. 6. 2015 od 14 hod.  

25. 6. 2015 od 13 hod. 

   Případné výjezdní zasedání KD je předběžně předpokládáno v týdnu od 21. 9. 2015 

v návaznosti na případný seznamovací kurz, tradičně pořádaný spolkem ELSA 

     Děkan vyzval členy KD, aby mu do 20. 1. 2015 sdělili témata hlavních bodů pro 

jednání KD (koncepční záležitosti)  

- přijímací komise pro přijetí s prominutím přijímací zkoušky (tzv. „přestupy“ a 

„znovupřijetí“, bude 2. 4. 2015 od 10, 30 hod., pro přijetí na základě přijímacích zkoušek 

bude 15. 6. 2015 od 14 hod. 

- pověřil proděkana Skřejpka přípravou Zprávy o činnosti PF UK za rok 2014. Do konce 

ledna 2015 členové KD předají podklady pro Zprávu za své úseky a proděkan Skřejpek 

shromáždí podklady pro přílohy, 1. verze Zprávy bude předložena KD na jednání 26. 2. 

2015 

- informoval o záměru obnovit funkčnost výtahu tzv. pater noster. V první fázi bude zadána 

studie proveditelnosti (k dispozici do poloviny února 2015), v případě kladného 

stanoviska budou oslovováni potencionální sponzoři, pro něž bude připraven text 

sponzorské smlouvy a bude zadán vlastní projekt včetně žádosti o stavební povolení.  

2. proděkan Beran: 

- požádal, aby agendu studentské ankety (hodnocení studia) gestorsky převzala proděkanka 

Chromá, která by zároveň byla ve věci ankety kontaktní osobou pro komunikaci s RUK; 

děkan vyslovil souhlas 

- informoval o jednání komise pro koncepci studia 6. 1. 2015; další jednání komise bude 

19. 2. 2015 od 10 hod. s hlavním bodem – aktualizace studijního programu     

- po diskusi k záležitosti klasických výkazů o studiu (indexů) KD doporučilo pro ak. r. 

2015/2016 výkazy zakoupit a jejich používání ponechat v platnosti dle stávajících 

pravidel; důvodem tohoto doporučení je zejména skutečnost, že dosud nebyl zprovozněn 

systém automatického vystavování výpisů o studijních výsledcích  opatřený 

uznávanou elektronickou značkou UK, který by  mohl sloužit pro studenty 

jako vlastní záložní evidence. 

3. proděkan Damohorský:  

- informoval o probíhajících přípravách na obhajoby závěrečných LL.M. prací, které by 

měly proběhnout v první polovině února 2015. Závěrečný ceremoniál udílení osvědčení o 
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udělení mezinárodně uznávaného titulu LL.M. úspěšným absolventům proběhne v týdnu 

od 16.2.2015 

- informoval o nabídce amerického advokáta a bývalého senátora v Senátu státu New 

Hampshire M. Fernalda akademicky působit na PF UK. Proděkan Damohorský doporučil 

zvážit možnosti zapojení p. Fernalda do výuky 

- předložil termíny pohovorů v rámci výběrových řízení na studijní pobyty Erasmus pro 

akademický rok 2015/2016. Termíny pohovorů tvoří přílohu tohoto zápisu 

- předložil doplněnou verzi návrhu opatření děkana o rozhodování o žádostech o účelová 

stipendia. KD doporučilo děkanovi tuto verzi opatření po projednání v akademickém 

senátu fakulty schválit a vyhlásit. 

4. proděkan Dvořák: 

- informoval, že s vysokou mírou pravděpodobnosti 19 studentů doktorského studijního 

programu zřejmě neukončí studium v 8 leté lhůtě 

- informoval, že PF MU neumožňuje získat titul JUDr. na základě získaného titulu Ph.D  

5. proděkanka Chromá: 

- informovala o stavu přípravy smlouvy se společností SCIO o zajištění části přijímacího 

řízení (zaměřením a organizací srovnatelné s minulým rokem) a poukázala na některé 

problémy (elektronické přihlašování a platby, přesto někteří uchazeči platí složenkou) 

- informovala, že na webovou stránku PF UK bylo vyvěšeno sdělení o vyhlášení 

studentské ankety – hodnocení výuky za zimní semestr 

- informovala o úpravě titulní webové stránky PF UK (odkaz na časopisy, které PF UK 

vydává) 

6. proděkanka Prášková: 

- informovala o poklesu zájmu o některé kurzy Juridika (stavební právo, pracovní právo 

v podnikové praxi, kurz původně určený pro pracovníky České spořitelny bude nabídnut 

veřejnosti). Byla připravena nová přihláška do kurzů Juridika, nové smlouvy (ve smyslu 

nové soukromoprávní legislativy), v dohledné době budou připraveny nové  všeobecné 

podmínky 

- avizovala možné změny podmínek pro uznávání splnění studijních povinností v CŽV 

(sladění s podmínkami v magisterském studijním programu) 

7. proděkan Skřejpek: 

- informoval o programu VR 19. 2. 2015 

- informoval o vytváření vizuálního archivu PF UK  

- informoval o připravovaná reakreditace habilitačních a profesorských řízení    

8. proděkan Tomášek: 

- předložil návrh OD č. 1/15 o organizaci sběru dat pro evaluaci vědy. KD vyslovilo 

s návrhem souhlas a doporučilo děkanovi k podpisu 

- informoval o nominaci na cenu J. Hlávky (ze dvou návrhů byla nominována publikace 

„Viktor Knapp: Vědecké dílo v proměnách času. ed. A. Gerloch)  

- informoval o harmonogramu hodnocení programu PRVOUK v návaznosti na OR č. 

46/2014. RUK požaduje dodání zprávy do 27. 2. 2015. Koordinátoři předloží oddělení 

vědy podklady do 31. 1. 2015, v průběhu února bude zpráva finalizována tak, aby mohla 

být předložena VR 19. 2. 2015- 
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- tlumočil požadavek RUK předložit do 25. 2. 2015 rozdělení finančních prostředků 

PRVOUK 04, 05, 06, 02 a 17 pro rok 2015 (po schválení AS PF UK). Vzhledem 

k zasedání AS PF UK 5. 3. 2015 proděkan Tomášek bude konzultovat posunutí termínu 

na RUK, pokud by posunutí nebylo možné, projevil předseda AS PF UK ochotu svolat 

mimořádné zasedání AS PF UK do 24. 2. 2015 

- informoval o výběrovém řízení na vydavatele odborných publikací PF UK; na základě 

přijatých nabídek vybrala hodnotící komise nabídku Nakladatelství Eva Rozkotová, se 

kterým byla následně uzavřena Rámcová smlouva 

- informoval, že KR 9. 12. 2014 schválilo pracovní komise UK pro AV ČR; proděkan 

Tomášek je členem komise pro výzkumné organizace   

9. tajemník 

- informoval o požadavku a podmínkách nájmu pro uspořádání módní přehlídky v prostoru 

2. patra budovy PF UK o víkendu 21. – 22. 3. 2015  a požadavku a podmínkách na 

uspořádání Mercedes weekendu v týdnu od 31. 8. 2015 (s vyvrcholením akce o víkendu 

5. a 6. 9. 2015). KD po diskusi oba návrhy odmítlo – módní přehlídku pro velmi nízkou 

finanční nabídku, Mercedes weekend zejména pro nevhodnost termínu vzhledem 

k potřebě začít SZZK dříve než 7. 9. 2015.  

- předložil KD žádost paní Filkové o poskytnutí příspěvku ze sociálního fondu 

v souvislosti s její déletrvající pracovní neschopností (10 měsíců) a seznámil KD 

s poskytnutými příspěvky v nedávné minulosti a s vyjádřením JUDr. Molnárové, vedoucí 

zaměstnaneckého oddělení a doc. Salače, předsedy odborové organizace. Po obšírnější 

diskusi se většina členů KD vyslovila pro neposkytnutí příspěvku zejm. z důvodu, že 

sociální postavení paní Filkové není srovnatelné s důvody jiných zaměstnanců, kterým 

byl v minulosti příspěvek poskytnut  

- informoval o obnově autoparku PF UK nákupem 2 nových aut (zn. Škoda) na „protiúčet“ 

za stávající. Obě stávající auta byla účetně „odepsána“ 

- informoval o žádosti Ochanného svazu autorského (OSA) uspořádat v udově PF UK 

výstavu k 95.výročí vzniku této organizace v měsíci únor až březen 2015. KD obecně 

s umístěním výstavy souhlasí, tajemník dojedná bližší podmínky 

- opětovně apeloval na vyšší disciplínu při čerpání účelových stipendií  

- rámcově informoval o vývoji hospodaření PF UK k 30. 11. 2014 

10. předseda AS PF UK: 

- informoval o připravovaném programu zasedání AS PF UK dne 21. 1. 2015  

11. KD souhlasí s přiznáním účelových stipendií: 

- Martin Tůma za účast na mezinárodní konferenci Cyberspace 2014, 12th International 

Conference, konané ve dnech 28. – 30. 11. 2014 na MU v Brně, ve výši 330 Kč; 

doporučuje doc. Gřivna 

- Mgr. Kateřina Kudrlová na konferenci pořádanou Českou kriminologickou společností a 

PedF Univerzity Hradec Králové „III. Kriminologické dny“ ve dnech 19. – 20. 1. 2015 

v Hradci Králové, ve výši 2 000,- Kč (původní návrh snížen); doporučuje prof. Jelínek 

      KD nesouhlasí se změnou využití účelového stipendia, poskytnutého v lednu 2014 (zápis  

z KD z 23. 1. 2014) Mgr. Igoru Barilikovi pro výzkumně – pedagogický pobyt na China 

Univerzity of Political Science and Law, který se měl uskutečnit na jaře 2014. KD 
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záýroveň vyjadřuje nespokojenost s tím, že stipendium nebylo vráceno z důvodu 

neuskutečnění pobytu. S „převedením stipendia“ na jinou, byť související akci, KD 

nesouhlasí pro nekonkrétnost žádosti (výše, termín „náhradní akce“), čímž není patrné, 

zda v rozhodné době bude žadatel ještě studentem DSP.      

 

12. KD souhlasí se zapůjčením místností (prostor): 

DEBATNÍ KLUB STUDENTU A PŘÁTEL UK: 

- m. č. 21, 38 a 302 každou středu od 4. 3. 2015 do 24. 6. 2015 od 18 hod. pro schůzky 

klubu 

 

 

Zapsal JUDr. Jiří Hřebejk, tajemník fakulty 

Schválil Prof. JUDr. Jan Kuklík, DrSc., děkan fakulty 

 

 

 

 

 

Příloha: Termíny pohovorů na studijní pobyty Erasmus podle jazykových oblastí): 

  

Termíny konkurzů  

pro studijní pobyty v akad. roce 2015/2016 v rámci programu LLP/Erasmus a univerzitních dohod 

(termíny se mohou v lednu/počátkem února dílčím způsobem změnit v závislosti na finálním rozvrhu 

pro LS 2015) 

 

němčina     angličtina  

      čtvrtek 26. 2.  8,30 

pondělí  16. 2.   13,00    pátek    27. 2.     12,00 

pondělí  23. 2.   13,30    pondělí   2. 3.  13,30  

pátek  27. 2.   8,30    čtvrtek    5. 3.     8,30 

      pátek     6. 3.     8,30 

      pátek   6. 3. 12,30 

      pondělí   9. 3. 13,30 

 

italština      

+ španělština     francouzština 

+ portugalština 

úterý   17. 2.   13,30    úterý   24. 2. 8,30 

      úterý   3. 3. 8,30 


